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Rada Miejska w Prudniku 

Komisja d/s Wsi i Gospodarki Rolnej, Komisja Rewizyjna 

 

Protokół nr LXIV/2023 
ze wspólnego posiedzenia 

Komisji d/s Wsi i Gospodarki Rolnej  

wraz z Komisją Rewizyjną 

 

Posiedzenie w dniu 18 grudnia 2023 r.  

Obrady rozpoczęto 18 grudnia 2023 r. o godz. 09:30, a zakończono o godz. 10:14 tego 

samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków Komisji ds. Wsi: 

Obecni: 

1. Zygmunt Bochenek 

2. Rafał Bolibrzuch 

3. Andrzej Gajewski 

4. Zbigniew Kosiński 

5. Marcin Krasoń 

6. Stanisław Mięczakowski 

/lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokołu/  

/lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2/ 

 

W posiedzeniu wzięło udział 4 członków Komisji Rewizyjnej 

Obecni: 

1. Josel Czerniak 

2. Andrzej Gajewski 

3. Marcin Krasoń 

4. Stanisław Mięczakowski 

5. Katarzyna Rożek 

 

1. Sprawy organizacyjne: 

a) Otwarcie sesji i stwierdzenie quorum, 

Posiedzeniu komisji przewodniczyli Przewodniczący Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej – 

Andrzej Gajewski oraz Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Josel Czerniak 

Przewodniczący na wstępie przywitali radnych oraz zaproszonych gości. Stwierdzili, że 

Komisje posiadają quorum do podejmowania opinii i wniosków. 

W posiedzeniu udział wzięli: Burmistrz Prudnika Grzegorz Zawiślak, Skarbnik Gminy 

Wioleta Zator, Naczelnik Wydziału Inwestycji Aleksander Gacek, Sekretarz Gminy Marek 

Radom, Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik, inspektor Wydziału Gospodarki 

Komunalnej, Ochrony Środowiska i Rolnictwa Dorota Świgost, Dyrektor Ośrodka Pomocy 

Społecznej Ewa Pawlinów  

 

b) Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w miesiącu listopadzie. 

Przewodniczący Komisji ds. Wsi Andrzej Gajewski poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z posiedzenia Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej odbytego w miesiącu 

listopadzie: 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w miesiącu listopadzie..  

Wyniki głosowania 
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ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Josel Czerniak poddał pod głosowanie przyjęcie 

protokołu z posiedzenia Komisji Rewizyjnej odbytego w miesiącu listopadzie: 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z posiedzenia Komisji w miesiącu listopadzie..  

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

2. Zaopiniowanie projektów uchwał pod obrady LXXXVII sesja Rady Miejskiej :  

1) Gospodarka finansowa: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwały budżetowej Gminy Prudnik na 2024 

rok (druk 1491) 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski zapytał o budżet z działu oświaty i POK-u. W 

Szybowicach została zakończona inwestycja kanalizacji, a na ten rok w budżecie Gminy nie 

było przewidzianych środków na podłączenie do niej szkoły oraz budynku WDK. Zapytał czy 

przyszły rok przewiduje te dwa przedsięwzięcia?  

Burmistrz Grzegorz Zawiślak odpowiedział, że w przyszłym roku planuje się podłączenie 

jednostek do kanalizacji i bezwzględnie zostanie to zrealizowane. 

Skarbnik Wioleta Zator poinformowała, że złożona została autokorekta do budżetu. Dodała, 

że jest to korekta czysto kosmetyczna, która nie wpływa na merytorykę.  

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Prudnik na lata 2024-2027 (druk nr 1492) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1493) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Prudnik na 2023 rok 

(druk nr 1493) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 
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Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wykazu wydatków 

budżetu Gminy Prudnik, które w 2023 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego 

i określenia ostatecznego terminu dokonania wydatku ujętego w wykazie (druk nr 1494) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniająca uchwałę w sprawie wykazu wydatków budżetu 

Gminy Prudnik, które w 2023 r. nie wygasają z upływem roku budżetowego i określenia 

ostatecznego terminu dokonania wydatku ujętego w wykazie (druk nr 1494) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

2). Gospodarowanie mieniem: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1495) 

Projekty uchwał omówiła Naczelnik Wydziału Mienia Gminy Dorota Szmulik.  

Przewodniczący Andrzej Gajewski pyta czy Rada Sołecka wyraziła pozytywną opinię 

dotyczącą sprzedaży nieruchomości? 

Naczelnik Dorota Szmulik odpowiedziała, że tak.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski oznajmił, że w przyszłości na działce 

sąsiadującej planuje się budowę boiska sportowo. Zapytał jakie są obwarowania jeśli chodzi o 

realizację tych planów? 

Naczelnik Wydziału Inwestycji Aleksander Gacek odpowiedział, że w miesiącu styczniu 
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będzie wstępna koncepcja rozbudowy tego boiska, dlatego na dzień dzisiejszy nie jest jeszcze 

w stanie odpowiedzieć  szczegółowo na to pytanie. 

Burmistrz zapewnił, że nie dojdzie do sprzedaży działki do momentu gwarancji, że 

dokumentacja będzie spełniała wszelkie założone kryteria. 

Dalsza dyskusja nie została podjęta. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1495) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1496) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości (druk nr 1496) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 
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Katarzyna Rożek 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 

1497) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie wydzierżawienia nieruchomości (druk nr 1497) 

kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

3) Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1498) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie Regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie Gminy Prudnik (druk nr 1498) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 
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NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

b) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia 

wieloletniego programu osłonowego "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 (druk 

nr 1499) 

Projekt uchwały omówiła Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej Ewa Pawlinów.  

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie ustanowienia wieloletniego 

programu osłonowego "Posiłek w szkole i w domu" na lata 2024-2028 (druk nr 1499) kolejno 

przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

c) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 1500) 

Petycję omówił radny Zygmunt Bochenek. 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji (druk nr 1500) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 
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Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

d) Zaopiniowanie projektu uchwały w sprawie powołania zespołu do opiniowania 

kandydatów na ławników w wyborach uzupełniających na kadencję 2024-2027 (druk nr 

1501) 

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski zapytał czy są propozycje kandydatów do 

zespołu do opiniowania kandydatów na ławników?  

Radni nie zgłosili kandydatur. 

 

e) Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru 

opłaty skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso (druk nr 1502) 

Radni dyskusji nie podjęli, pytań i uwag nie wnieśli. 

Głosowano w sprawie: 

Zaopiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru opłaty 

skarbowej w drodze inkasa oraz wyznaczenia inkasentów i określenia wysokości 

wynagrodzenia za inkaso (druk nr 1502) kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

4. Sprawy bieżące Komisji, zamknięcie porządku posiedzenia. 

Sekretarz Marek Radom przedstawia podział okręgów na nadchodzące wybory 

samorządowe. 

Głosowano wniosek w sprawie: 

Przyjęcie zaproponowanej propozycji podziału okręgów wyborczych kolejno przez: 

Komisję ds. Wsi i Gospodarki Rolnej: 

Wyniki głosowania 

ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Zygmunt Bochenek, Rafał Bolibrzuch, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław 

Mięczakowski 
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NIEOBECNI (1) 

Zbigniew Kosiński 

 

Komisję Rewizyjną: 

Wyniki głosowania 

ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Josel Czerniak, Andrzej Gajewski, Marcin Krasoń, Stanisław Mięczakowski 

NIEOBECNI (1) 

Katarzyna Rożek 

 

Burmistrz złożył życzenia świąteczne.  

Sołtys Sołectwa Wierzbiec Mieczysław Mrozek poruszył temat planowanej budowy 

biogazowi w Wierzbcu oraz planowane spotkania z mieszkańcami w tym temacie. 

Burmistrz oznajmił, że trwa procedura sprzedaży działek. W momencie, gdy procedura się 

zakończy i firma będzie miała pewność, że ruszy z inwestycją wówczas spotkanie z 

mieszkańcami będzie miało sens.  

Przewodniczący Komisji Andrzej Gajewski zapytał czy jest możliwość podjęcia rozmów z 

osobami, które nagminnie rozjeżdżają tzw. drogę zagumną w Szybowicach? To samo dzieje 

się na drodze  prowadzącej w stronę Wierzbca. Stadnina Koni notorycznie wywożąc obornik 

zostawiają na drodze wszystko: nie tylko słomę, glinę, ale również kamienie.   

Burmistrz Grzegorz Zawiślak oznajmił, że wielokrotnie były prowadzone rozmowy. 

Kolejny raz zwróci uwagę prezesowi, aby jednak sprzątali po sobie.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad – posiedzenie zakończono.  

 

 

Przewodniczący 

Komisji ds. Wsi i Gospodarki Rolnej 

Andrzej Gajewski 

  

   

 

Przygotował(a): Joanna Chilińska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


